
MINUTA 

şedinţei publice din data de 08.04.2021 

În conformitate cu prevederile art.7 alin.lO) din Legea nr. 52/2003 privind 
transparenţa decizională în administraţia publică, republicată, Primăria Sectorului 2 

Bucureşti a organizat şedinţa publică pentru dezbaterea proiectului bugetului general al 
Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2021, iniţiat de domnul Radu Nicolae 

Mihaiu - Primarul Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti. 

Prin Anunţul public nr. 50298/02.04.2021 s-a adus la cunoştinţă publică 

organizarea şedinţei publice din data de 08.04.2021, ora 16:00, şedinţă desfăşurată 
online, pe platforma de videoconferinţă-WEBEX, pentru dezbaterea publică a 
proiectului, fiind asigurat accesul şi dreptul la libera exprimare a cetăţenilor interesaţi, 
conform legii. 

S-au precizat în cuprinsul anunţului modalităţile de participare, de înscriere la 

cuvânt şi despre posibilitatea de a depune în scris recomandări/propuneri referitoare la 
proiectul de hotărâre supus dezbaterii publice, atât la Serviciul Registratură, Relaţii cu 

Publicul sau transmise în format electronic la adresa indicată. 

La şedinţa publică de dezbatere din data de 08.04.2021, au participat: 

~ Din partea Primăriei Sectorului 2, la prezidiu: 

• DI Radu Nicolae Mihaiu - Primarul Sectorului 2 al Municipiului 
Bucureşti; 

• DI Florescu Victor Sebastian - Administrator Public - Primăria 

Sectorului 2; 

• Dna Pîrvan Florentina - Director executiv Direcţia Economică - Primăria 

Sectorului 2; 

~ Din partea Primăriei Sectorului 2 şi instituţiile publice sub autoritatea 
Consiliului Local Sector 2, prezente În sală: 

• Dna Angela Mitrescu - Şef Serviciu Buget Local - CFP - Primăria 

Sectorului 2; 



• Dl Drugău Alin Vasilică - Director general Administraţia Domeniului 
Public Sector 2; 

• Dna Daniela Popa - Director executiv Direcţia Generală pentru 
Administrarea Patrimoniului Imobiliar Sector 2; 

• Reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Primăriei Sectorului 2 şi ai 
instituţiilor publice sub autoritatea Consiliului Local Sector 2. 

}- Reprezentanţi ai cetăţenilor şi ai mediului asociativ: 

• Dl Valentin Ilie - preşedintele Asociaţiei de părinţi de la Şcoala nr. 64 
"Perdinand 1'" , 

• Dl Bogdan Mogoşanu 

• Dl Emil Ştefănescu 

• Dl Tushar Advani 

• Dl Popa Victor - reprezentant al CSAM Olimpic 

• Dl Adrian Alexandru 

• Dl Gabriel Waspusch; 

• Dl Andrei Tabacu. 

În deschidere dna Pîrvan Plorentina, Director executiv Direcţia Economică, 
Primăria Sectorului 2 urează bun venit celor prezenţi şi aduce la cunoştinţă publică 

câteva aspecte administrative în vederea asigurării unei bune desfăşurări a dezbaterii 
publice şi anume faptul că şedinţa este înregistrată audio/video şi transmisă live pe 

pagina de Pacebook a Primăriei Sectorului 2, iar prin accesarea link-ului şi implicit 
conectarea la sesiunea online a dezbaterii publice se ia act de exprimarea acordului cu 

privire la modalitatea tehnică de participare. Nu s-a înregistrat nici un act de opoziţie 
sau contestaţie cu privire la modul de desfăşurare al şedinţei. 

De asemenea este comunicat că timpul maxim alocat pentru şedinţa de dezbatere 
este de 2 ore. 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2 acordă cuvântul domnului Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2. 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 salută persoanele prezente la 

şedinţă şi îşi exprimă bucuria pentru desfăşurarea acestei şedinţe de dezbatere publică, 
fiind un exerciţiu normal de transparenţă. 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 prezintă câteva aspecte legate de 
buget, faptul că Sectorul 2 are un buget echilibrat, un buget centrat pe dezvoltare, 



respectând şi nevoile cetăţenilor Sectorului 2, un buget corect şi că la finalul anului vom 
vedea o execuţie bugetară foarte asemănătoare cu ceea ce s-a propus acum. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: sunt câteva lucruri importante 

în acest buget, una dintre cele mai mari cheltuieli sunt cheltuieli de capital, adică 
investiţii, în anvelopări. 

Aş vrea să spun puţin care este contextul acestor anvelopări, avem un credit făcut 
cu Banca Europeana de Investiţii, credit care este disponibil pentru 3 ani consecutivi, 

primul an a fost anul 2020. Accesând aceşti bani putem să facem exclusiv anvelopări, 
deci nu putem folosi banii împrumutului BEI pentru altceva. Dacă noi accesăm desigur 

ei nu intră nici la venituri. Pentru fiecare leu pe care îl cheltuim de la bugetul local 
pentru anvelopări, se adaugă încă 3 lei din bugetul BEI. Din acest motiv, anvelopările 

sunt şi ca prioritate bugetară, o parte semnificativă din buget, avem peste 250 de 

milioane lei la anvelopări. Sigur nu toate sunt împrumut, unele sunt blocuri aflate în 
situaţii extrem de dificile, cu anvelopări vechi şi făcute prost, cu o stare de degradare 
ridicată şi pe care preferăm să le prioritizăm acum, în aşa fel încât să nu avem probleme 

mai mari mai târziu. 

Un alt lucru important pe care am ţinut neapărat să îl prind în buget, este o sumă 

pentru pasajul Doamna Ghica. Este o problemă reală, atât a Sectorului 2, dar şi a 
oraşului. Avem nevoie de pasajul Doamna Ghica şi avem nevoie de o linie de tramvai 

care să meargă de la Delfinului până în Pipera, pentru că asta ar lega două cartiere, unul 
din Sectorul 2 şi unul din Sectorul 3, Cartierul Pantelimon şi cartierul Titan, două 
cartiere aşa numite "dormitor", le leagă de cartierul de business al Bucureştiului, care 

este cartierul Pipera. Acest tramvai permiţând o călătorie rapidă din aceste cartiere către 
muncă fără folosirea maşinii, mergând astfel pe filozofia pe care am spus-o inclusiv 

încă din campanie, aceea de a reduce dependenţa de maşină, pentru că avem prea multe 
maşini în Bucureşti şi va trebui să găsim mijloace de transport alternative în aşa fel 

încât să ne putem deplasa. Aceste mijloace de transport alternative sunt mijloace de 
transport verzi -"green", merg pe fondurile europene Green Deal şi cred că vom putea 

recupera şi banii pentru aceste investiţii prin fonduri europene prin PNDL atunci când 

ele vor deveni disponibile. Din acest motiv, cred că este extraordinar de important să 
prioritizăm finalizarea pasaj ului Doamna Ghica cu tramvai pe el. Am observat că 

Primăria Generală a pus în dezbatere bugetul, şi pentru pasajul Doamna Ghica a alocat 
suma de 39 milioane de lei, la care se adaugă încă 30 milioane de lei cu care poate să 

contribuie Primăria Sectorului 2. 

Discutăm şi lucrăm acum pentru forma de asociere, forma în care aceşti bani vor fi 

puşi împreună. Vor fi puşi pentru finalizarea pasajului, dar consider eu, ca din punct de 

vedere bugetar, continuarea lucrărilor la pasaj este în felul acesta asigurată. Nu o să 
vorbesc de toate obiectivele, că o să trecem prin ele rând pe rând. 



Aş vrea de asemenea, să spun că o parte semnificativă din buget, sau maI 

semnificativă decât anii trecuţi, este pusă la dispoziţia cetăţenilor. Avem pe legea 350, 
aceea care permite finanţarea ong-urilor şi finanţarea persoanelor juridice, a unor 

proiecte propuse de acestea, pe legea 350 avem propuşi de 2,5 milioane de lei. 

Vom avea încă 3 milioane de lei, care nu au fost prinşi în varianta iniţială a 
bugetului, pentru că nu aveam cotele defalcate de TVA primite de la ANAF, şi după ce 

le-am primit, am avut un surplus faţă de estimările noastre. Deci, avem 3 milioane de lei 

prinşi pentru buget participativ, un proiect propus de colegii noştri de la PNL. 

De asemenea, încă 2 milioane lei suplimentare pentru cultură, pentru proiecte pe 
cultură. Vom propune un regulament pe legea 350, în aşa fel încât, în colaborare cu 

AFCN să putem să evaluăm proiecte culturale de către experţi independenţi care să nu 
fie în cadrul primăriei şi să alocăm bugete pentru cultură, pentru crearea unui model 

cultural important în Sectorul 2, pentru că, cred că şi acest lucru este la fel de 

imp0l1ant, ca şi infrastructura, va trebui să investim şi în cultură. 

Avem de asemenea, pentru spaţii verzi, prevăzute 110 milioane de lei dintre care: 

80 milioane lei întreţinere şi 30 milioane lei dezvoltare de noi spaţii verzi. Iar pentru 

străzi, avem alocaţi 38 milioane lei pentru dezvoltare, pentru crearea, îmbunătăţirea 

străzilor şi 12 milioane lei pentru întreţinere. 

Acestea ar fi, ca să spun aşa, punctele pe care am vrut să le evidenţiez. Sunt multe 

alte lucruri de evidenţiat, poate de exemplu şi bursele, avem cel mai mare buget de 
burse pentru copii din istoria Primăriei Sectorului 2. Asta se corelează, de asemenea, cu 

o crestere semnificativă a notelor si a numărului de burse din Sectorul 2. , , 

Aş vrea însă, să înţeleagă toată lumea, am pus de altfel, în dezbatere un proiect de 

hotărâre de consiliu. Aş vrea să corelăm bursele pe care le obţin copii, cu rezultatele 
şcolilor, cu meritul pe care îl are fiecare şcoală în parte. Să înţelegem, că nu este normal 

ca o şcoală în care nu există nici un absolvent de bacalaureat sau nici un copil care ia 
capacitatea, nu este normal să avem burse pentru medii de 10. Mi se pare incredibil, că 

avem copii cu nota IOla clasă, care după aceea, nu iau bacalaureatul nici unul dintre ei. 
Vreau să corectăm acest lucru. Am propus un proiect în dezbatere, care să se aplice 

pentru semestrul I al anului şcolar 2021-2022, dar în paralel cu aceasta, avem cel mai 

mare buget avut de Sectorul 2 şi anume 45,8 milioane lei. Acestea sunt principalele 

lucruri pe care aş vrea să le evidenţiez. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2 acordă cuvântul doamnei PÎrvan 
Florentina - director executiv Direcţia Economică pentru a prezenta Raportul la 
proiectul bugetului general al Sectorului 2 al Municipiului Bucureşti pe anul 2021. 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2 prezintă Raportul la proiectul bugetului general al Sectorului 2 al Municipiului 

Bucureşti pe anul 2021. 



Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economictt, Primttria Sector , 
2 acordă cuvântul domnului Valentin Ilie. 

DI Valentin Ilie preşedintele Asociaţiei de părinţi de la Şcoala nr. 64 " Ferdinand 

1" are câteva întrebări legate de un proiect privind eficientizarea energetică prin 

reabilitare/modernizare a Şcolii nr. 64 " Ferdinand 1 "care este cuprins în proiectul de 

buget pe anul 2021 şi anume: 

Întrebarea nr. 1: În devizul detaliat "Măsuri conexe care contribuie la 
implementarea proiectului" la punctul 4.1.1 "Lucrări conexe -construcţii corp CI " în 
valoare de 1.246.000 lei, aveţi idee ce conţine această sumă? 

Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economictt, Primttria Sector , 
2 intervine şi explică, că nu pot fi furnizate detalii în cadrul acestei şedinţe, şi nici 

reprezentantul DGAPI nu este prezent în această sală. 

Dl Valentin Ilie susţine că a trimis o lămurire scrisă către primar şi că a primit 

răspuns, să fie prezent în şedinţă, în care i se vor furniza şi lămuririle pe care le solicită. 

Întrebarea nr. 2: În procesul verbal de reabilitare termică sunt incluşi doar 
pereţii exteriori ai clădirii şi instalaţia electrică şi sanitară, restul pereţilor ce se 
întâmplă cu ei, rămân în stadiul În care sunt acum, adică nu se face o modernizare 
până la capăt a şcolii? 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2, precizează: acest deviz este 

făcut în urma unei expertize la nivelul acelei şcoli. Acesta este proiectul cu indicatorii 

tehnico-economici aprobat pentru a fi implementat. O să putem discuta separat, 

punctual, acest proiect în funcţie de indicatorii tehnico-economici, dar nu ştiu dacă 

putem discuta atât de detaliat la nivelul bugetului, ţinând cont de faptul că acesta este un 

proiect punctual. 

Se discută probleme tehnice legate de proiect. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: aceste lucruri trebuie discutate 

în şedinţă, când se discută indicatorii tehnico-economici, decât în aceasta secţiune de 

buget. 

Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economictt, Primttria Sector , 
2: sunt fonduri prinse pentru reabilitarea şcolii respective, dar nu vă putem da detalii 

tehnice. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: detaliile tehnice, aş prefera să 

stabilim eventual o întâlnire cu cei de la DGAPI, cei care s-au implicat .... lucru care 

trebuie să fie mai detaliat, decât ce discutăm noi acum la buget. 

Dl Valentin Ilie, Întrebarea nr. 3: Cum pot eu, ca reprezentant al părinţilor, să 
organizez această Întâlnire, sau cum pot safiu invitat la această întâlnire? 



DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: vă rugăm, să lăsaţi un contact 
colegilor care se ocupă şi aş vrea să particip şi eu la această întâlnire. 

Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2 întreabă dacă mai doreşte cineva să ia cuvântul. 

Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economieii, Primăria Sector , 
2 acordă cuvântul domnului Bogdan Mogoşanu. 

DI Bogdan Mogoşanu: în bugetul pe anul acesta este prevăzută, sau poate fi 
prevăzută, sau este în atribuţia Primăriei Sectorului 2, o sumă pentru demolarea unui 
bloc construit ilegal cu decizie definitorie din sectorul2? 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: înţeleg că trebuie să organizăm 
o achiziţie publică. Pentru o astfel de firmă, nu este prevăzut în buget, în acest moment, 
dar o să prindem în buget aceste fonduri, pentru contractarea unei firme, care să facă 
acest lucru. 

Dl Bogdan Mogoşanu prezintă situaţia anterioară construcţiei blocului şi situaţia 

actuală a construcţiei ilegale. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: aici, ar trebui să avem o 
constatare din partea Poliţiei Locale, eventual, că această construcţie este ilegală sau 
neterminată, să vedem care este stadiul. Deci, va trebui să avem un proces verbal, dar în 

cazul în care se constată, că această construcţie este ilegală, pentru un bloc, va trebui 
probabil să avem o achiziţie publică. 

Dl Bogdan Mogoşanu: exista o decizie finală a Curţii de Apel Bucureşti din 2018, 
prin care această clădire este ilegala şi şantierul a fost abandonat ŞI este un loc 
insalubru. Noi ca asociaţie putem face ceva în acest sens? 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: să faceţi o adresă, ca să avem şi 
noi o fundamentare pentru o asemenea achiziţie. Ne-ar ajuta dacă dvs. aţi face o adresă 
către primar şi în urma acestei adrese, va trebui să facem o evaluare, o estimare şi o 
achiziţie publică pentru aceste lucrări. Dar, vă rog, dacă puteţi face o adresă către 
Primăria Sectorului 2, pentru demolare, în care să specificaţi şi acea decizie a Curţii de 
Apel Bucureşti, de care vorbeaţi mai devreme. 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2 acordă cuvântul domnului Emil Ştefănescu. 

Dl Emil Ştefănescu: aş dori, dacă se poate, care este termenul estimativ pentru 
terminarea pasajului de la Doamna Ghica, având în vedere că locuiesc În zonă şi ne-a 
cam distrus viaţa să zicem aşa? 

A doua întrebare este legată de reciclarea selectiva, având în vedere că locuiesc 
la bloc, de fiecare dată, observ că Supercom vine şi ia totul la grămadă. Ce sens are? 



Întrebarea numărul trei, referitoare la paza În şcoli, am Înţeles că există un proiect 

pentru a da drumul la folosirea curţilor şcolilor, având În vedere că, Înainte existau 

mai mulţi paznici şi acum există doar unul la Şcoala Ferdinand 1, cum va putea el să 

supravegheze ce se Întâmplă în curtea şcolii şi restullucrări/or pe care le are În grijă? 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: referitor la pasajul Doamna 
Ghica, din punct de vedere bugetar, aşa cum am spus şi la început, suntem pe un drum 
bun. Primăria Bucureşti a alocat 39 milioane de lei pentru acest proiect, la care se 
adaugă 30 milioane de lei puse în fondul de rezervă al primarului, pentru pasajul 
Doamna Ghica. Va trebui să găsim forma de asociere şi să reluăm lucrările .... O să fiu 
onest şi o să vă spun, că pare improbabil să finalizăm lucrările anul acesta, dar pare 
probabil, să avansăm cu lucrările foarte mult în acest an, în aşa fel încât să le putem să 
le finalizăm la anul. Acesta este un răspuns onest. Sigur, aş fi putut să vă spun, că se 
finalizează anul acesta, dar realitatea este că nu se vor finaliza. Facem tot ce se poate să 
se finalizeze cât mai mult. Acum, bani pentru continuarea construcţiilor există. Mai sunt 
nişte lucruri juridice de rezolvat, asocierea dintre Sectorul 2 şi Primăria Capitalei, 
lucruri de acest fel. ... 

Referitor la colectarea separată, discutăm în permanenţă cu operatorul de 
salubritate, legat de implementarea noului sistem, despre actualizarea termenilor 
licitaţiei, care este în curs, cum să trecem la noua filozofie, care este şi obligaţie 

europeană, aceea de "plăteşti cât arunci" şi "poluatorul plăteşte". Nu vă ascund că, 
avem o situaţie extraordinar de grea, în ceea ce priveşte depozitarea deşeuri lor, pentru 
că, în acest moment, nu există nici un operator licenţiat la nivelul Bucureştiului pentru 
depozitarea deşeuri lor. Cade în atribuţiile Primăriei Generale, această obligaţie de a 
avea un operator licenţiat de deşeuri, dar cred că trebuie să găsim cu toţii o astfel de 
soluţie. Din toate discuţiile avute şi mergând în teren, colectarea selectivă creşte cu 
fiecare lună. O să începem să avem două treceri pentru ridicarea fracţiei uscate de la 
blocuri, ceea ce înseamnă, că se colectează mai mult din fracţia uscată. 

Trebuie să avem înţelegere că în acest moment avem şi o licitaţie şi nu putem cere 
operatorului să facă investiţii în echipamente, pentru toate echipamentele, fără să îi 
oferim în acelaşi timp şi siguranţa faptului că va avea contract. Nu putem să îi oferim 
această siguranţă, a faptului că, va avea contract, pentru că avem o licitaţie. 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2, prezintă modul de desfăşurare a 
procesului de colectare selectivă şi de gestionare a deşeurilor, în situaţia actuală ŞI 

faptul că este un proces pe termen lung, dar totul decurge pe drumul cel bun. 

Referitor la paza în şcoli, vom face acest proiect pentru deschiderea curţilor 

şcolilor, cu precădere în week-end şi după ore, când există pază, tocmai din acest motiv, 
putem să facem pentru că există pază şi putem să redăm practic curţile şcolilor, 

comunităţii. Faptul că, în acest moment avem, spuneaţi dvs. la Şcoala Ferdinand, un 
singur paznic, face parte din strategia de pază, din toate informaţiile pe care le avem 



până acum, nu s-au înregistrat incidente şi economia făcută la buget, pe care putem să o 
ducem de exemplu spre btirse sau spre alte lucruri importante pentru Sectorul 2, 
economia făcută, este semnificativă şi nu cred că au existat incidente care să justifice 
faptul că era nevoie de mai multă pază, în acest moment. 

Dl Emil Ştefănescu: aş avea o completare la ultima întrebare, dacă se poate. Cred 
că ar fi o iniţiativă bună, dacă s-ar putea oferi nu numai pază, ci şi pentru şcolile care au 
curtea mai mare sau unde sunt mai mulţi copii, în acelaşi timp serviciul de asistenţă 
medicală sau un punct de prim ajutor. Ştiu că în şcoală, există asistenţă medicală la fel 
cum există şi pază. 

Dl Radu Nicolae Mi/zaiu, Primarul Sectorului 2: ne gândim la astfel de lucruri, 
dar în acest moment, serviciile medicale şi eforturile pentru servicii medicale, se 
îndreaptă spre covid, dar cu siguranţă, odată ce vom fi trecut peste pandemie avem în 
vedere astfel de servicii. 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2 îl invită să i-a cuvântul pe domnul Tushar Advani. 

Dl Tushar Advani: aş avea o intervenţie în legătură cu bursele. Că nu am înţeles 
exact cum se acordă, în special elevii care au medii de burse şi nu promovează 
examenul de bacalaureat. Având în vedere ordinul 5576/2001 există obligativitatea 
acordării bursei, dacă elevul se califică. Nu s-a Înteles dacă se acordă sau nu bursa. , 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: Mulţumesc frumos pentru 
Întrebare. Este o clarificare importantă. Există de asemenea, un ordin de ministru la 
nivelul anului 2020, în care se stabileşte că bursa minimă este de 100 lei. Vom respecta, 
cu siguranţă, acest ordin de ministru. Vom respecta cu siguranţă legea, vorbim doar 
despre bursele de merit, care exced valoarea de 100 lei stabilită de lege. Pentru bursele 
care exced această valoare, ele vor fi acordate acelor şcoli care dovedesc că au rezultate 
şi că fac performanţă, doar pentru cele care sunt mai mari de 100 lei. Valoarea de 100 
lei, stabilită de lege, va fi acordată tuturor elevilor care îndeplinesc condiţiile legale 
pentru bursele de merit, celelalte burse rămânând la fel. 

Dl Tushar Advani: am înţeles. O completare, mi se pare că bursa aceasta de merit, 
este benefică fix pentru licee şi pentru copiii care au nevoie de finanţare, ca să poată să 
aibă motivaţia şi putinţa, să poată să aibă educaţia necesară. 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: acelea sunt burse sociale. 
Bursele de merit sunt pentru merit, pentru cei care fac performanţă. Dvs. vorbiţi de 
bursele sociale şi de studiu, care au rămas la fel. 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2 îl invită să ia cuvântul domnul Popa Victor. 

Există câteva probleme tehnice de conectare a Dl Popa Victor. 



DI Popa Victor: bună ziua! As dori, să vă mulţumesc, pentru organizarea acestei 
şedinţe de dezbatere a bugetului local. Este,· dacă mi se permite, a doua şedinţă de 
dezbatere pentru un proiect de act normativ, poate cea mai importantă şedinţă şi aş vrea 
să încep cu prima întrebare: Cine este iniţiatorul acestei şedinţe, cine a solicitat 
organizarea acestei şedinţe, dacă se poate? 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Direcţia Economică, Primăria Sector 
2, intervine şi precizează: organizarea şedinţei de dezbatere publică este prevăzută în 
lege, nu trebuia să ne solicite cineva anume. Noi am facut dezbaterea publică şi în anii 
anteriori, este adevărat că nu a fost online, dar se putea să se participe la şedinţe şi în 
trecut, s-a putut participa în număr mare. 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: au fost mai multe solicitări 
pentru această dezbatere. 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2: au fost şi solicitări, dar nu am organizat această şedinţă din cauza solicitărilor, ci 
pentru că aşa ne spune legea. 

DI Popa Victor: În cazul bugetului, există posibilitatea să se menţioneze sau săfie 
menţionaţi, cei care au solicitat această dezbatere, persoanele juridice care au făcut-o? 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2: sigur, se va face un proces verbal, o minută a acestei şedinţe şi se va redacta acolo şi 
întrebările dumneavoastră şi solicitările primite pe e-mail sau primite prin alte metode. 

DI Popa Victor: de ce vă întreb acest aspect, că am mai participat şi am experienţa 
participării şi vreau ca aceste lucruri, mă repet, este vorba de cei care au solicitat, 
persoanele juridice care au solicitat. De ce doresc acest lucru? Nu vreau să ies în 
evidenţă sau să scot în evidenţă că, sunt unul din reprezentanţii ong-urilor care au 
solicitat, ci doar vreau să scot în evidenţă, modul de lucru prin care o persoană juridică 
poate să solicite, în baza legii, o astfel de organizare. 

Am urmărit cu mare atenţie desIaşurătorul bugetului şi m-am oprit la un domeniu, 
pe care nu l-am regăsit. Este vorba despre domeniul tineret, domeniu care este ocrotit 

prin Legea nr. 350/2006, legea tinerilor. 

Tocmai astăzi, am avut o comunicare cu cei de la Ministerul Tineretului şi 

Sportului şi mi-au transmis adresa lor, mai exact, o solicitare în atenţia dl prefect prin 
care se solicită o situaţie privind sumele alocate, valoarea şi procentul din buget, 
activităţilor de tineret din bugetul local al Sectorului 2. 

Prima întrebare: având În vedere, că nu am găsit aceste date, puteţi să Îmi spuneţi 
care este suma alocată, valoarea şi procentul activităţilor de tineret din bugetul 

propriu al Sectorului 2? 



Dna PÎrvan Florentina - director executiv Direcţia Economicli, Primliria Sector 
2: în cadrul capitolului 67.02.50 "Cultură, recreere şi religie" avem alocată suma de 2,5 
milioane pentru proiecte, care se pot depune în baza legii 350. În acest cadru al legii 

350, pot intra şi proiecte pentru tineret, proiecte pentru sport, proiecte culturale şi altele. 

Persoanele interesate, fie ele fizice, juridice, pot depune, ca şi în anul 2019, proiecte cu 
finanţare nerambursabilă. Banii sunt prevăzuţi şi putem finanţa anul acesta 2,5 milioane 
de lei. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: la care se adaugă pentru bugetul 
participativ încă 3 milioane de lei, care au venit suplimentar faţă de sumele afişate în 
dezbaterea publică. 

Dl Popa Victor: vă rog frumos, să îmi daţi voie şi să mai adresez încă o dată 

întrebarea, poate nu am fost suficient de clar. 

Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economicli, Primliria Sector , 
2: Am înţeles întrebarea dvs. Nu există în bugetul local, un capitol separat pentru tineret 
şi pentru spot1. Nu sunt prevăzuţi bani special pentru acest lucru, dar în cadrul 

capitolului "Cultură, recreere şi religie" la programe cu finanţare nerambursabilă, se pot 
depune proiecte. 

Dl Popa Victor: îmi cer scuze, poate în bugetul, aşa cum apare astăzi pe site, nu 
există capitolul şi clasificaţia bugetară, în schimb, eu pot să vă spun că, în baza legii 

există clasificaţia 67.02.05.02 "Tineret", unde suma alocată pentru activităţile tineret 

este O, aşa cum este de 4 ani de zile, de când sunt interesat să aduc în atenţia 

autorităţilor, alocarea distinctă pentru domeniu de tineret. Ne-ar fi plăcut, ca structurile 

de tineret, să poată observa transparent această sumă alocată şi modul în care aceasta a 
fost cheltuită, asta în ceea ce priveşte legea nr. 350, unde se stabileşte clar, care sunt 

atribuţiile consiliului local pe domeniul tineret, distinct în alocarea bugetară. 

Mă îndrept spre un alt domeniu şi anume domeniul sport, o să îmi spuneţi, că la 
grămadă au fost incluse la 67.02.50 din "Cultură, recreere şi religie". Repet, la fel 

există o lege, Legea 6912000 educaţiei fizice şi sportului care prevede foarte clar 

atribuţiile consiliului local ba mai mult există clasificaţia bugetară 67.02.05.01 "Sport" 
unde de atâţia ani şi Sectorul 2 are alocat O lei. Repet, poate este mai uşor pentru dvs. ca 

autoritate să puneţi totul la grămadă: cultură, educaţie, tineret, protecţia mediului, sport 

şi vă este mai uşor, să urmăriţi ulterior alocarea acestor bani, cheltuirea lor, 
transparenţa. Noi ca structuri, în cazul acesta sportive, ne-ar fi mult mai uşor să vedem 

aceste lucruri clar. .. Acestea au fost cele două întrebări de clarificări legate de aceste 
două domenii, să înţeleg că nici sportul nu are. 

Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economicli, Primliria Sector , 
2: nici sportul nu are un capitol bugetar distinct. 

Dl Popa Victor: are un capitol bugetar distinct, am şi spus 67.02.05 ... 



DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: nu ex i stă un capitol distinct în 

bugetul Sectorul "2, aş mai vrea să spun că, în acest moment, desfăşurarea a'cestor 

activităţi sportive este sub semnul întrebării , ţinând cont de s ituaţia pandemică . Este 

neclar, nu ştiu sub ce fel, putem să previzionăm astfel de activităţi sportive şi în ce bază, 

putem noi fundamenta, alocarea de sume pentru activităţi sportive, ţinând cont de 

situaţia pandemică. Este extraordinar de greu, de făcut acest lucru . Au fost în trecut, 

proiecte desfăşurate de Primăria Sectorului 2, când era alta situaţia pandemică. Cu 

privire la tineret, va trebui să avem o abordare integrată, care să ţină cont şi de alocările 

pentru alte activităţi conexe tineretului, de exemplu burse, despre care am vorbit mai 

devreme, care sunt alocate tot tineretului, sigur pe o alta clasificaţie bugetară. Dar va 

trebui să avem o alta abordare integrata, odată ce ieşim din această situaţie, din care 

sperăm, să ieşim cât mai repede, odată cu vaccinarea. În acest moment, suntem într-o 

situaţie grea, care probabil nu se va repeta şi la anul şi nu a fost prezentă în anii anteriori 

cu excepţia anului trecut. 

DI Popa Viclor: dacă îmi permiteţi, legat de sport, pot să vă spun următorul 

detaliu, echipa Academia de volei Titanii , se pregăteşte în continuare la nivel de 

performanţă, pentru a accede în divizia A. Meciurile se joacă, noi facem antrenamente, 

se merge în cantonamente, poate nu este la fel de relaxat, dar anumite zone din sport îşi 

desfăşoară în continuare activitatea, şi mă refer aici la o echipă de tineret, care participă 

la antrenamente periodic, în fiecare săptămână. 

Se argumentează promovarea sportului ş i în situaţia actuală pandemică, de către 

Dl Popa Victor. 

Referitor la propuneri, aceasta este a doua parte a intervenţiei mele, propunerile se 

îndreaptă spre cele două domenii distincte, spre cele două capitole, pardon, două 

subcapitole sau clasificaţii bugetare să le spunem aşa, sport şi tineret, am trimis şi în 

sensul acesta, o solicitare în scris, la care o să aştept răspunsul, iar propunerea era ca 

amendament, am dat în acea adresă surse bugetare de unde pot fi alocaţi bani, una din 

surse ar fi cea legată de 54.02.05 "Fondul de rezervă bugetară la dispoziţia autorităţilor 

locale", care spre marea mea surprindere, fiind participant activ şi anul trecut la 

dezbaterea pe buget, este de 30 mii lei. 

DI Radu Nicolae Mi/Uliu, Primarul Sectorului 2: 30 milioane lei, aş putea să spun 

şi sunt banii prevăzuţi pentru podul Doamna Ghica. 

DI Popa Victor: am înţeles, dacă mi se permite, suma era mult mai mică, poate de 

10 ori mai mică, daca îmi aduc bine aminte. 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: probabil, dar în acest moment, 

pentru podul Doamna Ghica, neavând nici o atribuţie în acest sens ş i lucrând pentru a 

găsi forma juridică de colaborare cu Primăria Capitalei pentru podul, pasajul de la 



Doamna Ghica, capitolul bugetar unde a putut fi prinsă această sumă, este acesta 
"Fondul de rezervă bugetară la dispoziţia autorităţilor locale" 

DI Popa Victor: tocmai, pentru că nu am vrut să se blocheze amendamentul meu, 
în urma acestui răspuns, am menţionat în adresă mai multe capitole, de unde se pot lua 
aceşti bani. Vă mulţumesc, pentru posibilitatea de a interveni, chiar online la această 
dezbatere, cea mai importantă dezbatere a Sectorului 2 şi vă doresc în continuare spor la 
treabă si o seară bună tuturor. Multumesc! , , 

Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2 acordă cuvântul domnului Adrian Alexandru. 

Dl Adrian Alexandru: bună ziua şi mulţumesc pentru oportunitatea acestui dialog. 
Aş vrea să prezint pe scurt, o stare de fapt, cum ne prezentăm în acest moment, în 
Sectorul 2, la domeniul creşe, consider domeniu prioritar. 

Se prezintă de către dl Adrian Alexandru, situaţia creşelor în Sectorul 2 din 2006 
până în prezent, despre proiectele legate de acestea. O hotărâre a Consiliului Local 
Sector 2, în acest sens, este adusă în discuţie de Dl Adrian Alexandru şi anume HCLS2 
nr. 30412019 privind aprobarea şi finanţarea unor proiecte în domeniul educaţiei 
timpurie. 

De asemenea, dl Adrian Alexandru aduce în discutie proiecte pentru educaţie 
timpurie în creşe şi din alte sectoare din Bucureşti, ca de exemplu Sectorul 1, unde s-a 
şi implementat, precum şi implementarea unor astfel de proiecte la nivel european. 

Dl Adrian Alexandru: din păcate, la Sectorul 2 s-a demarat partea de proiecte de 
creşe, s-a aprobat acest proiect de fonnare, din păcate nu a fost pus în practică. Atunci, 
am făcut două adrese către dvs., am făcut o adresă, în care voiam să se prezinte, dacă 
acest proiect, unde, că nu am găsit în capitolul bugetar, unde a fost alocată suma 
respectivă pentru a se continua, repet, s-au făcut câţiva mici paşi, dar nesemnificativi. Si 
neprimind răspuns, am depus un amendament, prin care am solicitat, ca suma 
respectivă, care este necesară pentru implementarea de fonnare a personalului, repet, 
atât din creşe cât şi din proiectul pilot, care se derulează în acest moment, sunt două 

grădiniţe cu două creşe şi se intenţionează, conform normelor din Uniunea Europeană, 
că practic s-a constatat, că trebuie să se meargă, în acelaşi timp şi cu grădiniţa şi cu 
creşa ... suma de l.350 mii lei din fondul de rezervă. Este vorba de partea de formare, 
timp de 2 ani de zile a personalului, atenţie, nu doar a personalului existent în acest 
moment, pot să participe personalul din grădiniţe. Discuţia este mai lungă ... nu aş vrea 
să intru în detaliile tehnice legate de proiect. Mă interesează, că nu am găsit în proiectul 
de buget, unde s-a prevăzut această sumă şi dacă nu s-a prevăzut, am venit cu 
amendament pe care l-am depus şi am solicitat, ca de la fondul de rezervă să se aloce 
din suma de 30 milioane lei, să se aloce suma de 1.350 mii lei necesară pentru 
implementarea acestui proiect. 



DI Adrian Alexandru face o mică para l e l ă l egată de modul de demarare a acestui 

proiect, de form are a cadrelor pentru c reşe, la niVelul Sectorului 2 ş i a celorlalte 

sectoare. 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: va trebui să analizăm , în 

contextul pandemiei , cum se aplică acest proiect. Va trebui sa analizăm, dacă suma 

solicitată de dvs., este alocabilă anul acesta sau trebuie şi pentru alţi ani. Cum şi în ce 

mod, putem fundamenta aceste sume, în situaţia actuală pandemică. Proiectul a fost 

aprobat, înainte să fim în situaţie de pandemie. 

DI Adrian Alexandru: sunt două proiecte, unul de formare în creşe Ş I unul de 

formare în grădiniţe pe un an şi jumătate. 

Dna P'irvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primliria Sector , 
2: dacă, îmi daţi voie Dl Alexandru, amendamentul dvs. după cum ştiţi, conform legii, 

va fi adus la cunoştinţă comisiei de buget în primul rând, după care va fi adus la 

cunoştinţă , în şedinţa de aprobare a bugetului local şi dacă consilierii locali în funcţie, 

vor considera că este absolut necesar aprobarea amendamentului, el se va aproba, iar 

noi îl vom pune în executare. Dvs. cunoaşteţi paşii procedurali şi cu siguranţă, vă vom 

răspunde şi în scris la solicitarea dvs., dar aşteptăm de la DGASPC mai multe 

informaţii, dacă au alocat sau nu sume pentru respectarea hotărârii Consiliului Local. 

Dl Adrian Alexandru: eu, vă mulţumesc dna director, că aţi precizat acest lucru 

fOalte impOitant, că acest amendament va ajunge la comisia de buget, care va da avizul 

pe proiectul acesta de buget. 

Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economidi, Primăria Sector , 
2: toate amendamentele depuse în perioada dezbaterii şi în următoarele 5 zile după 

dezbatere, vor ajunge pe masa consilierilor locali pentru a lua o decizie. Veţi primi, cel 

puţin la acest moment, pot să vă spun, aşa cum am citit mai devreme, pentru creşe sunt 

alocate 9.066 mii lei, dar nu pot să vă detaliez cheltuielile. 

Dl Adrian Alexandru dă curs unei discuţii despre o situaţie de anul trecut, când 

costurile pentru amenajarea unei curţii, de la o singură creşă, era cât bugetul pentru 

formare profesională a personalului de pe 2 ani şi subliniază că, în orice proiect de 

dezvoltare comunitară, tânăra familie este pe prima poziţie, şi pe ce criterii au fost 

alocaţi O lei pentru creşe, dar au fost alocaţi bani din bugetul local pentru 18 lăcaşuri de 

cult, în condiţiile în care, bugetul local este format, 30% din taxe locale. 

DI Adrian Alexandru: am văzut, că s-a discutat cu preşedintele Asociaţiei de 

părinţi de la Şcoala Ferdinand 1, legat de proiectul pe fonduri europene. Aş vrea să 

precizez următorul aspect: sunt trei şcoli din sectorul 2, două licee şi Şcoala Ferdinand 

1, care au fost aprobate toate în aceeaşi zi în 2017, pentru acest proiect de eficienţă 

energetică . Astăzi, doar Liceul Blaga se finalizează proiectul , iar pentru Şcoala 

Ferdinand, nu s-a făcut nici licitaţia pentru partea de proiectare ş i de execuţie. Cum, 



după şapte hotărâri de consiliu pentru acest proiect la Şcoala Ferdinand, de ce la 
Blaga 'se finalizează, iar aici nu s-a făcut lic itaţia şi dacă aufost alocaţi bani În buget, 

anul acesta? Există o problema l egată de hidroizolaţie la această şcoala de mai bine de 

20 ani, problemă ridicată ş i de preşedintele Asociaţiei de părinţi. Aţi cuprins În buget, 

fonduri şi pentru rezolvarea acestei probleme cu hidroizolaţia? 

Legat ş i de mansarda, cu un proiect cu recompartimentare. Legat şi de burse, că tot 

aţi spus că, este cel mai mare buget de burse, acesta a fost dintotdeauna. Iar legat de 

proiectul cu curtea şcolilor, proiectul exista de ani de zile. Faceţi proiecte de amenajare 

a curţilor şcolilor cu specialişti. Ar trebui să se vină cu proiecte, care pot fi puse în 

aplicare. 

DI Radu Nicolae Miltaiu, Primarul Sectorului 2: vă dau dreptate, proiectele 

trebuie făcute de specialişti, indicatorii tehnico-economici sunt cei făcuţi de specialişti, 

în urma unui program. O să o las pe dna Pîrvan, să spună care sunt sumele detaliate 

prevăzute pentru acest proiect. 

Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Prim(lria Sector , 
2: DI Alexandru, pentru reabilitarea Şcolii 111'. 64 "Ferdinand I " s-a alocat în anul 2021 

suma de 3.275 mii lei, iar în anul 2022 suma 5.008 mii lei, o alocare totală 8.282.475 

lei. 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: au fost re-actualizaţi indicatorii 

tehnico-economici. Dna Popa, care este prezentă în sală poate să ne spună. 

Dna Daniela Popa - Director executiv Direcţia Generală pentru Administrarea 
Patrimoniului lmobiliar Sector 2: au fost actualizaţi indicatorii, există şi o dna Popa la 

managementul proiectelor, am crezut că vă adresaţi dumneaei . Astăzi, colegii de la 

tehnic, au ridicat pe SI CAP documentaţia pentru proiectare şi execuţie lucrări, deci 

acestea se vor demara. Probabil, în patru luni maxim, vom avea proiectul tehnic livrat, 

după încep şi execuţia lucrărilor. Aşa cum a zis şi dl Primar, trebuie să aveţi o discuţie 

separată, punctuală, este o discuţie prea tehnică, ca să vă spun eu la această şedinţă pe 

buget. 

Dt Radu Nicolae Mi/Uliu, Primarul Sectorului 2: au fost nişte proiecte întârziate, 

am muncit fomte mult, să rezolvăm întârzierile, sperăm ca lucrurile să meargă mult mai 

bine, de aici înainte. Eu am crezut ca, o sa mă certe lumea ca s-a mărit foarte mult 

această valoare pe proiecte. Aţi explicat dvs. de ce s-a mărit acea valoare şi de ce era 

nevoie să se mărească. Dacă doriţi o discuţie tehnică, o vom avea separat, în această 

şedinţă de buget vă pot spune că au fost alocaţi bani pentru aceste proiecte. 

Discuţia decurge spre partea tehnică legată de proiecte. 

DI Adrian Alexandru: referitor la legea 350/2005 pe fonduri nerambursabile. As 

vrea să menţionez acest aspect: a fost aplicabilă după 12 ani. La dezbaterea care a fost 



pe această lege, nu s-a ţinut cont de experienţa celor care au participat ca beneficiari, cei 

care au reuşit să obţină aceste fonduri. Din păcate, la Sectorul 2 ultima oară, când s-a 
aplicat a fost în anul 2019, pentru că în 2020 a fost pandemie, au fost doar 5 beneficiari. 
Ca o paralelă, acum 2 ani, Clujul a avut 200 de beneficiari pe cultură şi din 47 de 

proiecte pe sport au fost 44 şi cu un buget mult mai mare alocat programului. În 

capitolele bugetare, lipsesc fondurile alocate pentru tineret şi sport şi această lege când 
a fost aprobată cu regulamentul aferent şi în care şcoala trebuia să definească ea 

regulamentul cum se intră în curtea şcolii, asta nu s-a înţeles. 

Discuţia se îndreaptă spre informaţii prea în detaliu, legate de proiectul aflat în 

dezbatere publică privind deschiderea curţilor şcolilor. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: dacă nu vă supăraţi, Dl 
Alexandru, să revenim la subiectele legate de buget şi ne apropiem de finalul celor 2 

ore, dacă putem să sintetizăm puţin. Poate mai doresc şi alţi participanţi să pună 

întrebări. Proiectul cu curtea şcolilor este în consultare publică în acest moment, acesta 

este o altă discuţie ce nu ţine de buget. 

Dna PÎrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2 acordă cuvântul domnului Valentin Ilie. 

Dl Valentin Ilie: am văzut că, s-a făcut curat pe Insula Plumbuita, dar accesul la 
insulă este îngreunat, există o alee care leagă parcul Plumbuita de acea insulă, care în 

momentul de faţă, este plină de noroi. Există sumă prinsă În buget pentru a se reface 
aceea alee, astfel persoanele din parc să ajungă pe insulă în condiţii decente? 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: avem nevoie pentru aceasta de 
un acord din partea PMB, noi am cerut acest acord CGMB, acest protocol pe care noi îl 

dorim, trebuie să-I semnăm cu apele române pentru a face investiţii acolo, se află pe 
ordinea de zi a CGMB, fără acest acord, nu putem desfăşura investiţii, în schimb, am 

reuşit să facem curăţenie, în baza unui protocol existent. Avem buget prevăzut, nu ca 
obiectiv de investiţii, dar avem bugete prevăzute pentru spaţii verzi. 

Dl Valentin Ilie: aleea de acces din parc până la insulă este plină de noroi, pot 
veni cu o solicitare pe infopublice. 

Dl Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: este o întrebare foarte detaliată 

pentru această şedinţă. 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Primăria Sector , 
2 acordă cuvântul domnului Emil Ştefănescu. 

Dl Emil Ştefănescu: unde se va putea găsi înregistrarea acestei videoconferinţe? 
Primăria Sectorului 2 are posibilitatea să pună proiectul de buget Într-un format 
prelucrabil ? 



DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: proiectul de buget este afişat în 

format prelucrabi l. Vom face eforturi, să punem şi bugetul aprobat, acesta este mai 

compli cat. Cu privire la link-ul şedinţe i o să îl facem public. 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Prit1u/ria Sector , 
2: după ce vom transcrie şedinţa de astăzi, vom publica minuta şedinţei. Mai doreşte 

cineva să se înscrie la cuvânt? 

DI Bogdan Mogoşanu: o Întrebare de ordin organizatoric, după dezbaterea 
publică urmează votul În consiliu local? 

Dna Pîrvan Florentina - director executiv Direcţia Economică, Primăria Sector 
2: după dezbaterea publică, mai avem un termen de 5 zile În care aşteptăm propunerile , 

amendamentele cetăţenilor ş i a celor interesaţi, după care propunem consiliului local 

aprobarea bugetului. 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: o dată estimată fiind 22 aprilie. 

Dml Pîrvan Florentina - director executiv Directia Economică, Prinu/ria Sector , 
2: Alte întrebări? Dacă nu mai sunt întrebări noi , vă mulţumim foarte mult pentru 

participare. Vă aşteptăm ş i la anul. 

DI Radu Nicolae Mihaiu, Primarul Sectorului 2: vă mulţumesc mult ş i să ne 

urmăriţi şi la şedinţa consiliului local , pentru că şi acolo vom discuta pe buget, cu 

siguranţă . Mulţumesc mult! O zi bună ! 

În baza propunerilor/recomandărilor prezentate În cadrul şedinţei publice din data 

de 08.04.2021 , actul normativ supus dezbaterii publice va fi redactat ş i afişat pe site-ul 

Primăriei Sector 2, conform prevederilor Legii nr. 52/2003 privind transparenţa 

deci zională În administraţia publică, republicată. 

Prezenta minută a fost Întocmită, cu prilejul desfăşurării şedinţei publice pentru 

dezbaterea proiectului bugetului general al Sectoului 2 al Municipiului Bucureşti , pe 

anul 2021, din data de 08 .04.2020, orele 16:00, şedinţă desfăşurată online, pe platforma 

de videoconferintă-WEBEX. , 

PRIMAR, 

RADU NIC LAE MIHAIU 
DIRECTOR EXECUTIV, 

PÎRV AN~RENTINA 

ŞEF SERVICIU 
BUGET LOCAL - CFP, 
MITRESCU ANGELA 
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